
De stem en steun van zorgprofessionals

Ledenraad

Hieronder vinden jullie een overzicht van de ledenraadsleden. 
Hebben jullie vragen voor een mede ledenraadslid, over de ledenraad of voor het bestuur? Er is een algemeen
mailadres aangemaakt voor de ledenraad, dit is: ledenraad@vvaa.nl

Vacature



Melvin Bos | Fysiotherapeut

Ik werk als fysio- en manueeltherapeut in een eerstelijnspraktijk in Leiden en wil me
graag verder ontwikkelen als zorgprofessional, ondernemer én op beleidsmatig
vlak. 

Ter bevordering van de kwaliteit van de fysiotherapie heb ik het online platform
Physio Global opgericht. Ook ben ik bestuurslid van de Nederlandse Vereniging
voor Manuele Therapie. 

De reden dat ik lid ben van VvAA is dat optimale zorg naast vakinhoudelijke
expertise ook vraagt om kennis van actuele ontwikkelingen. Via de ledenraad wil ik
mij inzetten voor meer verbinding in de zorgbranche, passende zorg én een betere
positionering van zorgprofessionals.

Ik ben fysiotherapeut en ondernemer van praktijken in Amersfoort en Nijmegen,
met meerdere locaties. We werken nauw samen met huisartsen en andere
paramedici. Ik krijg energie van het leidinggeven aan collega-fysiotherapeuten en
het verbeteren en innoveren van de praktijk. De zorg voor cliënten zet ik altijd
centraal.

Naast mijn werk als fysiotherapeut geef ik les in fysiotherapie-gerelateerde
vakken en ontwikkel programma’s voor nascholingen voor verschillende
zorgberoepen. Ook ben ik dagvoorzitter voor verschillende congressen. 
Recentelijk heb ik een MBA leadership and sustainability afgerond. Een studie
met name gericht op maatschappelijke en duurzame impact op de
gezondheidszorg en de samenleving om ons heen.

Met deze opgedane kennis, mijn ervaring als fysiotherapeut en ondernemer en
mijn passie voor het bedenken van nieuwe (innovatieve) ideeën en
mogelijkheden, hoop ik als lid van de ledenraad mee te kunnen denken over het
uit te zetten beleid van de vereniging en de toekomst van de zorg in Nederland.

Daniël Buth | Fysiotherapie 

Ik ben fysiotherapeut en directeur van een praktijk in Dalfsen. Ik ben
gespecialiseerd in de psychosomatiek en Parkinsonzorg en werk nog ongeveer
tweeëneenhalve dag met patiënten. De overige dagen run ik de praktijk met een
fijn team van collega’s. 

Toen ik startte in de maatschap, ben ik lid geworden van VvAA. De huidige
ontwikkelingen in de zorg interesseren mij. Ik denk dat we veel kunnen
verbeteren op het gebied van processen en financiering, maar vind ook dat we
dankbaar mogen zijn voor de goede gezondheidszorg in Nederland. De
fysiotherapie heeft zowel in curatieve als preventieve zin een grote inbreng in de
zorgketen. 

Daarom zet ik graag mijn ervaring als directeur en toezichthouder in om de
positie van de fysiotherapeut in het algemeen en specifiek in de ledenraad
stevig neer te zetten.

Jojanneke ten Brinke | Fysiotherapeut



Assil Garsia | Huisarts (in opleiding)

Mijn naam is Assil Garsia, huisarts in opleiding aan het Erasmus MC. Tijdens mijn
studie werd ik lid van de Studentenraad van VvAA en was ik betrokken bij mooie
initiatieven als onder andere Beeld van de zorg en Zin in Zorg. Hier heb ik mogen
ervaren hoe mooi het is om samen te werken met zorgverleners uit verschillende
facetten van de zorg. 

VvAA doet waar ik in geloof; zorgverleners verbinden en daarmee helpen in hun
kracht te zetten. Ik geloof dat onze zorg beter wordt als we met elkaar praten en
van elkaar leren, en dat een ledenraad deze samenwerking kan concretiseren en
effectiever kan maken. 

Als ledenraadslid weet ik dat ik bijdraag aan een VvAA die: dichtbij de leden staat,
de stem is van de zorg als collectief en helpt een visie te creëren ten aanzien van
een gezond zorgstelsel. Voor mij daarom een uiterst zinvolle manier van
bestuurservaring opdoen!

Vacature | Huisarts

Mijn naam is Rob Tamminga. Rondom de pensioengerechtigde leeftijd ben ik nog
fulltime werkzaam als Expert Topsport Fysiotherapeut bij AZ-Alkmaar, Combi-poli
Bergmankliniek Naarden met dr. H. van der Hoeven en FysioHolland-Medicort.
 
Sinds de start van mijn praktijk ben ik lid bij VvAA vanwege het afsluiten van mijn
beroepsverzekeringen. VvAA positioneert zich steeds prominenter als verbinder,
adviseur en belangenbehartiger van de diverse (para)medische beroepsgroepen.

De vereniging zal proactief haar koers moeten afstemmen op, en mede
richtingbepalend worden voor, de beleidsmakers in de zorg en de
zorgprofessional zelf. Ik zet me graag in voor de ledenraad van VvAA om deze
een blijvende positie te laten verwerven binnen Vereniging VvAA. 

Vanuit deze functie vertegenwoordig ik de beroepsgroep fysiotherapie vanuit mijn
brede kennis en achtergrond als fysiotherapeut- praktijkhouder en altijd werkend
vanuit een multidisciplinaire setting.

Rob Tamminga | Fysiotherapeut



Nelleke Gruijters | Huisarts
Drie jaar geleden, op mijn 64e, ben ik gestopt met mijn huisartsenpraktijk.
Sindsdien besteed ik mijn tijd aan kleinkinderen, vrienden, sporten en lezen en
deels nog aan de gezondheidszorg. Ik werk bij het expertisecentrum euthanasie.

Bij het pensioenfonds SPH ben ik lid van de VvA van BPV, bij het NIVEL
voorzitter Kamer huisartsen en bij ZonMw lid commissie Kennisprogramma
huisartsengeneeskunde (KPHAG). VvAA was voor mij als huisarts van belang
voor verzekeringen, salarisadministratie, maatschap advies en bij het beëindigen
van mijn praktijk. Het is van grote waarde dat randvoorwaarden adequaat
geregeld worden door een organisatie die de beroepsgroep goed kent en haar
belangen behartigt. 

Voor de VvAA-ledenraad zet ik graag mijn bestuurlijke expertise in, opgedaan bij
o.a. LHV Huisartsenkring en bij het NHG. Inmiddels ken ik het perspectief van de
gepensioneerde huisarts maar mijn inzet betreft zeker ook het perspectief van
andere generaties!

Naast mijn huisartsenpraktijk in Delft, doceer en ontwikkel ik één dag in de week
onderwijs bij de huisartsopleiding aan het Erasmus MC. Voornamelijk op het
gebied van praktijkmanagement, om koudwatervrees voor praktijkhouderschap
weg te nemen. 

Veel AIOS willen nog steeds op termijn een eigen praktijk maar het
praktijkhouderschap is minder vanzelfsprekend geworden. Thema’s als
(Ont)Regel de Zorg en behoud van de professionele autonomie leven onder de
(jonge) zorgverleners.

Daarom zet ik me als ledenraadslid graag in om ondernemen en
praktijkhouderschap aantrekkelijker te maken voor zorgverleners.

Ronald van der Knaap | Huisarts

Claudia van Woerkom | Medisch specialist (AIOS
psychiatrie)

Ik ben 31 jaar en in opleiding bij Levvel in Amsterdam. Als student ben ik lid
geworden van VvAA, dat ik alleen kende van het blad. Toen ik betrokken raakte
bij De Geneeskundestudent veranderde dit. 

Meedenken over hoe we de zorg beter kunnen maken en zorgverleners meer
werkplezier kunnen laten ervaren, maakt mij heel enthousiast. De Zin in
Zorgbijeenkomsten zijn voor mij een mooi voorbeeld van hoe we vanuit positieve
betrokkenheid elkaar kunnen vinden. En de tijd kunnen vinden om impact te
maken op de toekomst van de zorg, ondanks onze drukke werkweek. 

Ik vind het belangrijk mijn steentje bij te dragen als het gaat om maatschappelijke
veranderingen en ons werkveld. Bij de ledenraad hoop ik de jonge artsen te
vertegenwoordigen en positief kritisch mee te denken over hoe VvAA haar leden
het beste kan ondersteunen. 



Ik ben bijna 30 jaar lid van VvAA en draag de vereniging en de zorg
vanzelfsprekend een warm hart toe. Dit laatste is tevens mijn drijfveer om niet
alleen complimenten uit te delen, maar ook constructief mee te denken over wat
er beter kan, in de volle breedte van de zorg en in haar belangenbehartiging.

In de afgelopen 25 jaar heb ik naast goede ook veel zorgelijke ontwikkelingen
mee mogen maken. Door veranderende wetgeving verliezen zorgprofessionals
langzamerhand steeds meer de regie over hun werk(omstandigheden). De zorg
en haar patiënten lijden daaronder. Tijd dus dat er een effectief tegengeluid komt. 

Dat probeer ik te doen door erover te schrijven en waar mogelijk met politici
daarover van gedachte te wisselen. Samen, en alleen samen, kunnen we wellicht
bereiken dat zorgverleners en patiënten weer gefaciliteerd worden in plaats van
dat zij iedereen buiten de zorgvloer moeten faciliteren bovenop het eigen werk.
Zorg verdient de volle aandacht. Signalering en goede ruggenspraak zal veel
onnodig leed kunnen voorkomen. 

Lewi Vogelpoel | Medisch specialist (radioloog)

Ik ben 61 jaar en werkzaam als MDL-arts in het Maasstad Ziekenhuis. Sinds 1988
ben ik lid van VvAA vanwege de uitstekende dienstverlening. Ik heb diverse
andere werkzaamheden verricht, zoals het organiseren van de
huisartsennascholing en lesgeven aan de Hogeschool Rotterdam. Ook ben ik
werkzaam geweest als medisch manager. 

Als lid van het bestuur van het Medisch Specialistisch Bedrijf met portefeuille
zorgverkoop heb ik bijgedragen aan de ontwikkeling van onze nieuwe
ziekenhuisstrategie en in de rol van afgevaardigde naar de
beroepspensioenvereniging behartig ik de belangen van mijn collega’s. 

Een health MBA heeft mijn kijk op de veranderingen in de zorg aanzienlijk
verbreed. Die ervaringen wil ik graag delen met de andere leden en het bestuur.
Ook zou ik me graag inzetten voor een toekomstbestendige vereniging.

Frank Kubben | Medisch specialist (MDL-arts)

Als gynaecoloog-oncoloog heb ik gewerkt in het VUMC, Antoni van Leeuwenhoek
en Erasmus MC, bij de laatste heb ik na mijn emeritaat eind 2015 nog 2 jaar
doorgewerkt als afdelingshoofd gynaecologische oncologie. Van 2014 tot 2020
was ik vice-decaan Erasmus MC internationale betrekkingen en van 2018 tot 31
december 2023 tevens adviseur van de Raad van Bestuur en voorzitter
Calamiteiten commissie. 

VvAA kwam op mijn pad toen ik studeerde en de autoverzekering voor studenten
voordeliger was. Ik heb mij kandidaat gesteld omdat steeds meer gepensioneerde
collega’s blijven doorwerken. Het aantal zal mogelijk groter worden en hun
belangen wil ik graag behartigen binnen VvAA. Bovendien vind ik het belangrijk
jonge mensen voor het vak arts en verpleegkundige te interesseren. VvAA kan
daarbij helpen. Ik spreek de “taal” van zowel de werkende als de gepensioneerde
specialist. De ledenraad is daarbij de verbinder tussen de leden en het bestuur.

Curt Burger | Medisch specialist (Gynaecoloog-
oncoloog)



Renate Masselink | Overig medisch (Dierenarts)
Sinds 2003 ben ik werkzaam als dierenarts ondernemer voor gezelschapsdieren
in Appelscha en Dwingeloo. Daarnaast ben ik sinds 2008 directeur bij een
middelgrote kinderopvangorganisatie en al vele jaren politiek en bestuurlijk actief
in diverse functies. Al sinds mijn studietijd ben ik lid van VvAA.

Ledenbetrokkenheid en het geven van een stem aan de leden vind ik heel
belangrijk, ik ben dan ook blij dat ik gekozen ben in de ledenraad van Vereniging
VvAA. 

Als ledenraadslid houd ik mij bezig om te onderzoeken hoe VvAA de veterinaire
beroepsgroep meer kan bieden en de betrokkenheid van deze groep kan
vergroten. Ook wil ik mijn bestuurlijke ervaring inzetten om een bijdrage te leveren
aan de vereniging als geheel.

Ik ben 28 jaar en ik woon samen met mijn vriend Thomas en onze hond Rajah in
Sint Agatha (Noord Brabant). Al vanaf het begin van mijn studie geneeskunde
ben ik lid van VvAA en er is geen Arts en Auto die ik niet heb gelezen.

Aan het eind van mijn studie heb ik mij twee jaar lang met veel plezier en
enthousiasme ingezet voor de VvAA studentenraad. Inmiddels ben ik sinds
september 2021 in opleiding tot jeugdarts KNMG. 

In de ledenraad zet ik me in het bijzonder in voor de sociale geneeskunde en de
publieke en preventieve gezondheidszorg.

Myrna Linders | Overig medisch 
(AIOS M+G / jeugdgezondheid (1e fase))

Al bijna twintig jaar werk ik met veel enthousiasme in de openbare apotheek. In
mijn huidige apotheek, Apotheek Borrendamme te Zierikzee, gelegen in Medisch
Centrum Borrendamme, geniet ik dagelijks van de multidisciplinaire samenwerking
in een setting met 4 huisartsenpraktijken (10 huisartsen), een huisartsenpost, een
dienstapotheek, fysiotherapeuten en anderhalvelijnszorg in de vorm van
reumatologen, dermatologen en de STAR-SHL.    
Naast mijn werk als openbaar apotheker ben ik actief op het gebied van onderwijs
en multidisciplinaire regionale samenwerking. Vanuit de wetenschappelijke
vereniging van mijn beroepsgroep ben ik bezig met de toekomstige inhoud van het
vak en het uitdragen van professionele belangen. 

Vanwege alle veranderingen in de gezondheidszorg, wilde ik aansluiting bij een
vereniging die staat voor mijn beroepsgroep en andere zorggerelateerde
beroepsgroepen waar ik dagelijks mee te maken heb. Deze vereniging heb ik
gevonden in VvAA. 

Als voorzitter van de ledenraad wil ik samen met de ledenraad actief bijdragen aan
het beleid van VvAA en de belangen van zowel mijn beroepsgroep specifiek als
van alle bij de VvAA aangesloten zorgverleners in het algemeen, behartigen.

Jeroen Mentink | Overig medisch (Apotheker)



Rinske Frima | Overige zorgverleners (GZ-psycholoog)

Mijn naam is Rinske Frima en ik heb een achtergrond in de revalidatie in
ziekenhuizen en verpleeghuizen. Ik ben GZ-psycholoog en praktijkhouder Basis
GGZ te Utrecht. Naast mijn huidige functie ben ik ook visiteur vrijgevestigde
praktijken voor de beroepsvereniging van psychologen (NIP). 

Een aantal jaar geleden werd ik op advies van mijn vader (chirurg) lid van VvAA in
verband met de goede verzekeringen. Via de ledenraad wil ik me graag inzetten
voor een kwalitatief goede gezondheidszorg. Eerlijk voor iedereen, met zo min
mogelijk ruimte voor onnodig wantrouwen en bureaucratie vanuit de overheid. 

Vanuit mijn posities bij het NIP en de Ledenraad van VvAA kan ik een liaison voor
samenwerking tussen beide verenigingen zijn.

Van 1980 tot 2020 heb ik gewerkt als verloskundige. Altijd in en om Amsterdam,
in de 1e lijn in Amsterdam Noord en 2e-3e- lijn in Amsterdam-UMC. 

In 1984 werd ik lid van VvAA vanwege een praktijkaankoop. Deel uitmaken van
de ledenraad vind ik waardevol; medezeggenschap is een goede zaak, het houdt
de organisatie gezonder. 

Het vertegenwoordigen van anderen in een Raad is mij bekend, mijn expertise op
dat vlak heb ik opgedaan in de Ondernemingsraad AMC en de Centrale
Ondernemingsraad van de UvA. Ik hoop die ervaring ook in te kunnen zetten voor
VvAA. 
Sinds 2015 ben ik voorzitter van de Stichting White Ribbon en zet me zo in om de
Moedersterfte in de wereld aan de kaak te stellen. Publieksacties en een jaarlijks
Symposium zijn onze speerpunten.
In het bijzonder wil ik me richten op het belang van persoonlijke ontwikkeling van
zorgprofessionals en hospitality in de gezondheidszorg.

Marianne Sanders - Bootsma | overig medisch
(Verloskundige)

Wietske Blom - Ham | Overige zorgverleners
(Verpleegkundige)
Al ruim zeventien jaar houd ik mij bezig met de inhoud en organisatie van acute
zorg. Als spoedeisende hulp verpleegkundige en momenteel als onderzoeker en
hoofddocent Acute Zorg aan de Hogeschool Utrecht. 

Het basisprincipe van VvAA, de belangen van zorgverleners door zorgverleners
zélf te laten verwoorden en adresseren, ligt mij zeer na aan het hart.
Zorgverleners weten namelijk zelf het beste wat er nodig is om goede zorg te
kunnen geven aan hun patiënten. 

Als lid van de ledenraad kan ik de positie van mijn achterban vertegenwoordigen
en daarnaast vind ik het ontzettend leuk en interessant om, samen met de andere
raadsleden, mee te denken en te adviseren over relevante thema’s voor de zorg
en het beleid van VvAA.  



Hadiel Aldarij | Tandarts
Mijn naam is Hadiel, ik ben 25 jaar en heb eind 2022 mijn studie tandheelkunde
aan het ACTA afgerond. Inmiddels werk ik als tandarts in een praktijk voor
kindertandheelkunde in Den Haag. 

Sinds 2018 voel ik mij verbonden met VvAA. Eerst als lid van de
studentenraad, vervolgens dankzij mijn deelname aan de werkgroep die zich
heeft beziggehouden met het opzetten van de ledenraad van VvAA en
inmiddels ook als lid van deze ledenraad.

Ik streef ernaar mij in te zetten voor de zorg, evenals voor mijn beroepsgroep
en hoop in het bijzonder de jonge tandarts te mogen representeren binnen de
vereniging.

Al ruim 25 jaar ben ik zelfstandig logopedist in Moordrecht. Als lid van de
ledenraad is het  verhelderend om te zien welke aandachtspunten er bij alle
(para-)medici spelen maar ook welke zaken anders werken bij de verschillende
disciplines. 

Het samen in de breedte kijken naar zorg, waarbij knelpunten bij bijvoorbeeld
medisch specialisten niet altijd knelpunten in de totale zorg zijn, zorgt voor een
genuanceerder beeld op de totale zorg. Het is goed om deze nuancering te
ervaren na mijn eerste jaar als ledenraadslid. 

Het is fijn om mijn enthousiasme, kennis van de paramedische wereld en
ervaringen als praktijkhouder te kunnen delen om samen de doelstellingen van
VvAA te ondersteunen en te versterken. De logopedie is mijn uitgangspunt, de
zorg in Nederland mijn totale blikveld.

Clementine Bergman | Overig zorgverlener (logopedist)

Mijn naam is Lieke van den Nieuwenhof, woonachtig in ’s-Hertogenbosch. Na bijna
20 jaar met veel plezier als huisarts te hebben gewerkt, heb ik in 2022 de
huisartsenpraktijk verlaten. 

Vanaf 2023 werk ik als arts bij een groot bedrijfsgezondheidsnetwerk. Gedurende
de jaren heb ik altijd interesse gehad in zowel de medische inhoudelijke als de
organisatorische, beleidsmatige kant van de gezondheidszorg. Dat resulteerde met
enthousiasme in een aantal nevenwerkzaamheden gerelateerd aan de zorg. 

Zowel als beginnend arts, als praktijkhoudster in een maatschap, en bij de
overstap naar ander werk als arts heb ik de dienstverlening van VvAA altijd als
zeer deskundig en ondersteunend ervaren. Ik herken mijzelf in de kernwaardes
van VvAA en wil als ledenraadslid van de vereniging dan ook graag mijn kennis en
ervaring als (huis) arts inzetten en meedenken over de te varen koers voor de
komende jaren.

Lieke van den Nieuwenhof | Overige zorgverleners (arts)



Ik ben 55 jaar en sta nog volop in het werkende leven; ik werk fulltime als ZZP’er
bij twee tandartspraktijken.

Al ver vóór mijn afstuderen ben ik lid geworden van VvAA waar ik me vanaf het
begin thuis gevoeld heb. VvAA is een dienstverlenende organisatie die er
nadrukkelijk voor MIJ is als medisch zorgverlener. Als lid van de VvAA-ledenraad
wil ik er graag aan bijdragen dat VvAA haar hoogwaardige dienstverlenende rol
ook in de toekomst voor haar leden blijft vervullen. 

Omdat ik mij in de laatste vijftien jaar van mijn werkzame leven bevind, heb ik een
bijzonder oog voor de producten op het gebied van pensioenopbouw. Onder
(para)medische dienstverleners, die veelal zelf hun pensioen moeten opbouwen,
speelt vaak onderschatting en onwetendheid op het gebied van pensioenopbouw.

Wouter Simonis | Tandarts

Mijn naam is Lex Reitsma, ik ben werkzaam in Hoogeveen en woon in Groningen.
Na mijn afstuderen in 1988 heb ik een zevental jaren in Duitsland gewoond en een
eigen praktijk gevoerd. Terug in Nederland heb ik samen met een collega als
praktijkhouder in een kostenmaatschap gewerkt in Hoogeveen. 

Twee jaar geleden heb ik de praktijk verkocht en sindsdien werk ik als Zzp’er.
VvAA staat in mijn ogen voor een diepgaande organisatorische verandering door
mogelijke invoering van de ledenraad. 

Het blijkt uiterst interessant te zijn actief deel uit te maken van dit proces.
Vanzelfsprekend zal mijn beroepsgroep mijn bijzondere aandacht blijven houden
maar ik zie mijn inzet grotendeels voor de belangen van alle leden.

Lex Reitsma | Tandarts

Mijn naam is Gerrion Remijn, praktiserend tandarts te Nijmegen. Daarnaast ben ik
onder andere waarnemend tandheelkundig docent bij de Radboud universiteit,
hoofdvisiteur van de KNMT en ben ik lid van de Medical Board van de
Colosseumdental groep.

Vanaf de oprichting van de ledenraad van de KNMT maak ik daar deel van uit. Ik
ben nu bezig aan mijn tweede en daarmee laatste driejarig termijn. Mijn ervaring
met de uitdaging van een startende ledenraad komt bij de VVAA zeker van pas.

Al ruim 35 jaar ben ik lid van VvAA, vanaf mijn studententijd. De combinatie tussen
het aanbieden van diverse diensten en de belangenbehartiging van meerdere
beroepsgroepen vind ik uitdagend. Met mijn passie voor de tandheelkunde en de
kennis over de achterban, zal ik de tandheelkunde laten doorklinken in de
ledenraad van Vereniging VvAA.

Gerrion Remijn | Tandarts


